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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánják megoldani, hogy hőség idején a 
héveken is elviselhető klímában utazhassanak az emberek? Tervezik-e új szerelvények 
beszerzését például a H5-ös vonalra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Sziget fesztivál idején különösen aktuálissá válnak a Szentendrei HÉV kapcsán felmerülő 
problémák. Ugyan a járatsűrítést megoldotta a BKK, de az utazás körülményei a munkából délután 
és koraeste hazaigyekvők számára nehezen tűrhetők. Hiába a sűrített és hosszabb járatok, sokak 
számára kényelmetlenné és nehézkessé válik a hévvel történő közlekedés a fesztivál ideje alatt. A 
hőség nem segít, a korszerűtlen, légkondíció nélküli szerelvényeken eleve elviselhetetlen 
hőmérséklet uralkodik, ezt csak súlyosbítja a Sziget fesztiválra utazó tömeg kocsikba torlódása. 

A fentiek kapcsán kérem Öntől a következő kérdések megválaszolásást:

Tervezi-e a kormány a jövőben, hogy kezdeményezést tegyen a fővárosi vezetés felé egyéb járatok 
(például külön buszjáratok) indítására a Sziget fesztivál idejére?

Hogyan kívánják megoldani, hogy hőség idején a héveken is elviselhető klímában utazhassanak az 
emberek? Tervezik-e új szerelvények beszerzését például a H5-ös vonalra?


